
 

 

Z A P I S N I K 

sa 6. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2013. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 29. i 30. maja 2013. godine 

 

 

  Śednica je počela 29. maja u 12 sati i 40 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavao je Željko Šturanović  

potpredśednik Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice: 

 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 

          1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

           Koje je mjere Vlada Crne Gore preduzela u cilju suzbijanja sive ekonomije i 

kakve su rezultate te mjere imale na prihode budžeta? 

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

           2. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne partije: 

 

        Da li smatrate, kao decenijski predśednik Vlade i Savjeta za privatizaciju, da je 

proces privatizacije doveo u značajnoj mjeri do povećanja efikasnosti preduzeća u 

Crnoj Gori, povećanja broja zaposlenih i da li je država prihodovala realan iznos 

sredstava od prodaja akcija, odnosno imovine u preduzećima koja je privatizovala; 

takođe me interesuje da li se i koja privatizovana preduzeća danas pojavljuju kao 

dužnici prema buđetu Crne Gore u dijelu izmirivanja poreskih obaveza po različitim 

osnovama; da li smatrate ekonomski opravdanim, i najbliže rečeno, moralnim prodati 

određene firme a onda biti prinuđen, kao država, da se od tih strateških partnera 

uzima imovina kako bi se naplatile različite vrste poreskih obaveza; da li postoji 

selektivnost kod raskida ugovora sa partnerima koji nijesu ispunili svoje investicione 

obaveze prema zaposlenima, tehnološkim viškovima ili druge ugovorne klauzule, kao 

i u slučajevima kada su neki drugi Vaši partneri dobili koncesije na državnim dobrima 
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a ta prava neracionalno koriste ili ne plaćaju koncesionu naknadu; da li ste upravo Vi 

glavni kočničar raskidanja ugovora sa nesolidnim i nesavjesnim partnerima što ima 

za posledicu da su država Crna Gora i svi njeni građani taoci Vaših prijateljskih veza i 

ličnih interesa?   

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

 

   3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśjednik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije: 

            Da li postojeći zakoni, prije svega oni koji definišu zaštitu i prava potrošača i 

opštu bezbjednost proizvoda, omogućavaju suštinsku i efikasnu zaštitu prava 

crnogorskih građana u skladu sa evropskim normama u ovoj oblasti; da li inspekcijski 

organi u okviru svojih nadležnosti obezbjeđuju odgovarajući kvalitet roba i uslugu i 

adekvatnu zaštitu potrošača; u najkraćem, da li je država uradila sve što treba u 

smislu normativne i suštinske zaštite građana Crne Gore u ovoj oblasti? 

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Borislav Banović. 

 

         4.  Poslanik MLADEN BOJANIĆ, predśednik Kluba poslanika Pozitivne Crne 

Gore: 

         Molim Vas da objasnite kojom ekonomskom vizijom se rukovodila Vlada 

prilikom nedavnog sklapanja Sporazuma o izmirenju obaveza NIP Pobjeda prema 

državi. Da li imate za cilj prestrukturiranje, prodaju ili likvidaciju ove kompanije? 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Mladen Bojanić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

        5. Poslanik GENCI NIMANBEGU,  predśednik Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, DP), HGI i LPCG: 

         U subotu je u Plavu u selu Martinaj (Martinići) došlo do eskalacije problema sa 

kojima se suočavaju stanovnici ovog sela, nastanjenog Albancima, kada se 

autoktono stanovništvo koji su na mirni naćin ispoljavali svoje stavove i branili svoje 

pravo na spornu imovinu za koju tvrde da je ćudnim sudskim odlukama dodijeljena 

SPC-u, privedeni od strane policije. Mještani su zadržani kod policije i sudije za 

prekršaje, bez hrane i bez interesovanja od strane policije dali je neko bolestan i uz 

novćanu kaznu od 240 eura njih 22 dvoje je pušteno poslije zadržavanja od 12 

časova. Napominjem da je to bio nenasilni protest građana koji imaju veoma veliki 

nivo vjerske tolerancije i kojima nijedna Crkva ili religija ne smeta ali su odlučni da ne 

dozvole da im se vrše nepravde pognute glave i šutajući. Da je to tako dokazuje i 

pismo koje su uputili nadležnim institucijama od predsjednika Vlade, Ministarstvu 

pravde i Albanskim političkim partijama, Medjunarodnim predstavništvima u Crnoj 

Gori kojima su ukazali na svoje stavove i tražili pomoć za rješavanje tog problema da 
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na ljudski način i dijalogom odbrane svoju imovinu. Takođe sam Ja lično od 14 maja 

pa do 24 maja imao razgovore sa ministrom Unutrašnjih poslova gospodinom 

Konjevićem i sa potpredśednikom Vlade i ministrom Pravde gospodinom Markovićem 

kojima sam prenio stavove autohtonih mještana Martinaja. Na žalost sve to nije dalo 

rezultata na mirnom rješavanju problema naprotiv eskaliralo je privođenjem 

ogromnog broja građana i ide u prilog stava predstavnika sela Martinaj da državni 

organi opsadom sela u više navrata (raniji problem deponije) vrše pritisak na građane 

Martinaja. Stoga od Vas želim dobiti odgovor oko postupanja državnih organa 

posebno Policije u selu Martinići o ovom slučaju; Zašto je praktično pola sela privela 

policija; takođe da li postoji spremnost da se upotrebe pravni ljekovi i da nadležne 

institucije pokrenu aktivnosti kako bi se analizirale presude Suda što se i navodi u 

pismu koji su Vam uputili 16. maja 2013. godine a to je da su sudske presude 

donesene povredama postupka i bez dokaza ili falsifikovanjem istih?  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje Gencija  

Nimanbegua. Odgovor je komentarisao Genci Nimanbegu, a Milo Đukanović, 

predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 

       6. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Šta Vlada namjerava preduzeti u cilju većeg korišćenja prirodnih resursa, 

konkretno dobijanje svih vidova energije iz obnovljivih izvora kao što su : energija 

sunca, vjetra, korištenje hidropotencijala i biomase? Koji su konkretni programi 

podrške?   

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Almer Kalač, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 

 

 

*  *  * 

 

     Śednica je prekinuta u 14 sati i 45 minuta, a nastavila u 15 sati. 

 

      Predśedavajući Željko Šturanović je podśetio da je Državna izborna komisija 

podnijela Izvještaj o popunu upražnjenog poslaničkog mjesta sa Izborne liste 

“Pozitivna Crna Gora - Darko Pajović” i konstatovao da je,  podnošenjem Izvještaja 

Državne izborne Komisije, započeo poslanički mandat Goranu Tuponji. 
 

 

      Poslanička pitanja postavili su: 
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       Potpreśedniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

1. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

       Koliko je Vlada Crne Gore potrošila novca na izradi i implementaciji 

Komunikacione strategije o evroatlanskim integracijama, a koja je između ostalog, 

trebala da poveća stepen podrške građana NATO integracijama i u skladu sa tim da li 

ste Vi zadovoljni postignutim rezultatima? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Zoran Miljanić je komentarisao 

odgovor. 

 

2. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

       Da li je Vlada Crne Gore i vaše ministarstvo razmatrala ili usvojila tzv. novi 

koncept regionalne saradnje zemalja Zapadnog Balkana koji predviđa napredniju i 

bliskiju saradnju šest zemalja regiona, a koja bi podrazumijevala i jedinstvenu 

politiku u pitanjima od zajedničkog interesa? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi. 

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Vasilije Lalošević je komentarisao 

odgovor. 

 

3. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

        Koliko je naših iseljenika u poslednjih pet godina pokrenulo privatnih firmi ili pak 

otkupilo kompanije koje su bile u državnom vlasništu? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Srđan Perić je komentarisao 

odgovor. 

 

       Potpreśedniku Vlade i ministru za informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

      Za koja lica je Vlada Crne Gore, odnosno organ nadležan za poslove privatizacije, 

shodno članu 419 stav 4 Zakona o svojinsko-pravnim odnosima („Sl.list Crne Gore“, 

br. 19/09 od 13. 03. 2009 godidne) izdao „mišljenje da je plaćena tržišna naknada“ 

za zemljište iz postupka privatizacije, a za koja lica je mišljenje bilo negativno, te 

kolika je ukupna površina zemljišta, odnosno ukupna naknada koja je bila predmet 

pozitivnog mišljenja od početka primjene Zakona, i da li Vlada Crne Gore ima 
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evidenciju o istim informacijama u odnosu na obaveze privrednih sudova da ista 

mišljenja daju u postupcima stečaja? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Aleksandar Damjanović je 

komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

     U Centralnom registru Privrednog suda Podgorice upisana je kao dio stranog 

društva „Klanica“ D.O.O. Kraljevo  poslovni centar Podgorica. Registarski broj društva 

je 60000550, a matični broj 02644746. „Klanica“ D.O.O. Kraljevo poslovni centar 

Podgorica je vlasnik: poslovnog prostora u ulici Marksa i Engelsa br. 54, velilčine 47 

m² ; poslovnog prostora u ulici Marksa i Engelsa broj 70, površine 118, 23 m²; 

poslovnog prostora u ulici Bulevar Lenjina broj 50, površine 89,49 m² i podrumskog 

prostora površine 86,65 m²; poslovni prostor u ulici 27. mart  br. 40 površine 81,70 

m² i garaža broj 10. površine 18,36 m²; poslovni prostor u ulici Oktobarske revolucije 

površine 74,84 m²; poslovni prostor u ulici Save Kovačevića broj 135 površine 96 

m²; poslovni prostor u ulici Radosava Burića 183, površine 47,25 m²; poslovni 

prostor u Baru, ulica Jovana Tomaševića br. 33, površine 132,29 m² i podrumski 

prostor povrišine 74 m²; poslovni prostor u Budvi, ulica Veljka Vlahovića br. 4. 

površine 60 m²; da li je u toku ili je već okončana privatizacija D.O.O. "Klanica" 

Kraljevo Poslovni centar Podgorica, i ako jeste ko su vlasnici i koji je pojedinačni udio 

kapitala; ko i po kom osnovu koristi naznačeni poslovni prostor; da li je riječ o 

ugovornom odnosu gdje je i dalje vlasnik "Klanica" D.O.O. Kraljevo Poslovni  centar 

Podgorica ili je riječ o novim vlasnicima; kakav je radno-pravni status zaposlenih 

radnika kod "Klanica" D.O.O. Kaljevo Poslovni centar Podgorica, koliko radnika je 

zaposleno, da li su im uplaćeni porezi i doprinosi na zarade, i ako nijesu, za koji 

period nijesu izmirene obaveze po osnovu poreza i doprinosa? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Zdenka Popović je 

komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

      Da li je bilo koji član Vlade Crne Gore zahtijevao raspravu i konkretnu odgovornost 

zbog toga što u postupku izdavanja državnih garancija i dodijeljene državne pomoći 

Kombinatu aluminijuma Podgorica, Željezari Nikšić i Pobjedi AD Podgorica na ukupni 
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iznos od više stotina miliona evra, pored ostalih neregularnosti: izdate garancije 

nijesu zaštićene odgovarajući kontragarancijama; nije vršena eksterna i interna 

stručna analiza i ocjena finansijskog  stanja u ovim kolektivima; nije vršena procjena 

fiskalnog uticaja na Budžet; nije rađena eksterna ili interna analiza i ocjena 

ekonomske održivosti Programa finansijskog restruktuiranja KAP-a; nije razmatran 

„Izvještaj o ulaganju CEAC-a saglasno članu 19 Ugovora o  poravnjanju; Ako je 

zahtijevana rasprava na navedene okolnosti, koji član Vlade je to zahtijevao, kada je 

Vlada o tome raspravljala i što je konkretno zaključila; ko je Vladi dao tumačenje da 

se Ugovor o poravnanju ne može raskinuti bez saglasnosti druge ugovorne strane? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Velizar Kaluđerović je 

komentarisao odgovor. 

 

      Ministru odbrane: 

 

1. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

      Imajući u vidu da su se od strane Vojske Jugoslavije 1998. godine i 1999. godine, 

postavile mine na granici sa Albanijom, konkretno na pograničnoj zoni Crna Gora - 

Albanija, da li se izvršila demontacija mina na čitavoj zoni, polazeći od činjenice da 

one predstavljaju opasnost za mještane. 

    Odgovor traži i u pisanoj formi.  

    Odgovor na poslaničko pitanje dala je Nada Ulićević, sekretarka Ministarstva 

odbrane, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

     Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Mićo Orlandić i obavjestio da nije 

dobio odgovor sa prošle śednice, iako je to zahtjevao i usmeno i u poslaničkom 

pitanju, pitanje je postavio Ministarstvu ekonomije a ono preusmjerilo Ministarstvu 

poljoprivrede i ruralnog razvoja. 

 

    Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanik MIĆO ORLANDIĆ 

   Šta je Ministarstvo radilo i radi da se poslije privatizacije spriječi uništenje i 

propadanje svih kapaciteta kojima je raspolagalo nekadašnje uspješno preduzeće 

"Rumijatrans" Bar? 

    Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Mićo Orlandić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik MILORAD VULETIĆ 

1) Kada se očekuje početak radova na izgradnji saobraćajne dionice Sekulići  

(pružni prelaz) - Gorica u Danilovgradu. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i  

pomorstva, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

2) Da li se i kada se može očekivati početak radova na rekonstrukciji i proširenju 

kolovooznog zastora glavnog gradskog mosta na rijeci Zeti u Danilovgradu? 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i  

pomorstva, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

 

     Ivan Brajović, ministar saobraćaja i pomorstva je obavjestio da je pitanje 

poslanika Džavida Šabovića preusmjereno Ministarstvu unutrašnjih poslova, ali je 

odgovorio na dio pitanja koje se odnosi na Ministarstvo saobraćaja i pomorstva.  

 

      Ministru finansija: 

 

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

     Da li je Vlada Crne Gore obavila neophodne pripreme za ukidanje javnih 

preduzeća, kako na državnom, tako i na lokalnom nivoima, shodno članu 13 stav 2 

Zakona o unapređenju poslovnog ambijenta („Sl.list Crne Gore“, br. 40/10 od 22. 07. 

2010. godine) kojim je propisano da su  „javna preduzeća dužna da se reorganizuju 

u skladu sa Zakonom o privrednim društvima, u roku od tri godine od dana stupanja 

na snagu Zakona o unapređenju poslovnog ambijenta“, koji je stupio na snagu 30. 

jula 2010. godine. 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a mr 

Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica SNEŽANA JONICA 

    Koji je iznos mjesečne zarade (neto i bruto) za prethodni mjesec predsjednicima i 

potpredsjednicima opština, Glavnog grada i Prijestonice, predsjednicima skupština 

opština, Glavnog grada i Prijestonice, glavnim administratorima, sektretarima 

skupština i direktorima svih javnih preduzeća, ustanova i službi čiji je osnivač 

Skupština opštine, Glavnog grada ili Prijestonice; tražim da mi dostavite tabelarni 
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pregled po lokalnim samoupravama koji sadrži: funkciju, ime i prezime, iznos 

mjesečne zarade (bruto i neto); koje su opštine u Crnoj Gori na dan dostavljanja ovog 

pitanja isplatile mjesečnu zaradu za predhodni mjesec zaposlenima (april 2013), 

koje opštine na dan dostavljanja ovog pitanja nisu isplatile mjesečnu zaradu za 

predhodni mjesec (april 2013) i koja je poslednja mjesečna zarada isplaćena u tim 

opštinama i kada; podatke tražim pojedinačno za sve opštine, Glavni grad i 

Prijestonicu; tražim da mi dostavite tabelarni prikaz planiranog iznosa i procenat 

ostvarenja budžeta za 2012. godine u svim lokalnim samoupravama u Crnoj Gori na 

dan dostavljanja ovog pitanja, i to pojedinačno za kapitalni i tekući budžet; takođe 

tražim informaciju o tome da li je na dan postavljanja ovog pitanja rađen rebalans 

budžeta za 2013. godinu u nekoj lokalnoj samoupravi i da li posjedujete saznanje da 

li je u nekoj lokalnoj samoupravi u pripremi rebalans budžeta za 2013. godinu; tražim 

da mi dostavite pregled broja zaposlenih u lokalnim samoupravama u Crnoj Gori i 

javnim preduzećima i ustanovama i službama čiji je osnivač Skupština opštine, 

Glavnog grada i Prijestonice na dan postavljanja ovog pitanja, zatim na dan 31. 12. 

2012. godine; pregled tražim pojedinačno po lokalnim samoupravama, a unutar njih 

po organima lokalne uprave, zatim po javnim preduzećima, ustanovama i službama; 

koji je iznos dugovanja lokalnih samouprava u Crnoj Gori na dan postavljanja ovog 

pitanja-pojedinačno za svaku lokalnu samoupravu u Crnoj Gori (pojedinačno po 

vrstama dugovanja-unutrašni i spoljni dug); da li je Ministarstvo do dana postavljanja 

ovog pitanja preuzelo neke mjere   za realizaciju zaključaka Skupštine Crne Gore koji 

su usvojeni uz Zakon o Budžetu za 2013. godinu, a odnose se analiziranje zarada i 

potrošnje na nivou lokalnih samouprava i kada planirate da predložite mjere za 

racionalizaciju potrošnje? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

 

 

*  *  * 

 

 

     Śednica je prekinuta u 17 sati i 20 minuta, a nastavljena śutradan 30. maja u 10 

sati i 10 minuta.   

      Nastavljeno je sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 

 

 

 



9 
 

 

     Potpredśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i 

ministru pravde  

 

1. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

    Koliko je na osnovu pravosnažnih sudskih odluka oduzeto imovine stečene 

kriminalom primjenom institututa proširenog oduzimanja imovinske koristi? 

    Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade  za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Azra Jasavić je 

komentarisala odgovor.  

 

     Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanik VASILIJE LALOŠEVIĆ 

     Da li je tačno da je operativn-komunikaciona oprema Centra 112 raspoređena na 

svim lokacijama gdje postoje ovi centri, a još nije stavljeno u funkciju dok su svi 

garantni rokovi za tu opremu ističu; s druge strane komunikacija sa Centrom se 

obavlja preko samo jedne telefonske linije u operativnom centru 112 Podgorica; 

zašto je to tako i kada će se uraditi nešto po ovom pitanju, a s obzirom na značaj 

službe obavještavanja i njenu preventivnu ulogu uoči predstojeće turističke sezone? 

     Odgovor traži u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Vasilije Lalošević je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

     Da li je crnogorska policija spremna da spriječi obračune crnogorsko - srpskih 

kriminalnih klanova na teritoriji Crne Gore koji se mogu očekivati u narednom 

periodu? 

      Odgovor traži u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Zoran Miljanić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Da li 

su  pripadnici Zemunskog klana nedavno dolazili u Crnu Goru? 

      mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje . Poslanik Zoran Miljanić koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja 

stavova.  
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3. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

    Gdje sam ja, Ljerka Dragičević, od rođenja 23. 09. 1946. godine bila do 14. 04. 

1982. godine? 

     Odgovor traži u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor. 

 

4. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

    Da li postoji mogućnost da se u dogovoru sa Republikom Albanijom ubrza protok 

putnika na zajedničkom graničnom prelazu Sukobin; da li su velike kolone i višesatna  

čekanja u toku turističke sezone, kao i u toku raznih praznika, poslijedica nedostatka 

adekvatne opreme, ljudstva ili neke druge objektivne okolnosti; da li je u planu da se 

u narednom periodu otvori još neki granični prelaz prema Republici Albanij, u 

Ostrosu, ili onaj koji bi povezivao Ulcinj (Štoj) sa mjestom Velipoja u Albaniji, a koji su  

pominjani ranije kao nešto što se planira? 

     Odgovor traži u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik DžAVID ŠABOVIĆ 

     Svima nama je dobro poznato koliko opštini Plav znači otvaranje bilo kojeg putnog 

pravca koji istu povezuje sa nekim drugim centrom, obzirom da trenutno svi putevi do 

i od Plava i Gusinja vode dolinom rijeke Lima do Berana, pa od Berana dalje. S tim u 

vezi Vam postavljam sljedeća pitanja: zašto se još uvijek ne otvara putni pravac 

Murino-Čakor-Peć, budući da se nekoliko puta najavljivalo da „samo što nije“ ; šta je 

dovelo do zastoja u realizaciji ovog projekta; kada se može očekivati konačna 

realizacija ovog projekta, s tim što želimo realne i ostvarive rokove, a ne samo puka 

obećanja? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Džavid Šabović je komentarisao odgovor. 

 

       Ministru ekonomije: 

 

1. Poslanik RAŠID ADROVIĆ 

      Šta Ministarstvo planira kada je u pitanju dalja sudbina Beranskog rudnika mrkog 

uglja? 



11 
 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Rašid Adrović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

      U ekspozeu mandatara Mila Đukanovića nagovještena je mogućnost raskidanja 

privatizacionih ugovora koji nisu ispoštovani od strane investitora. Šta je Vlada 

preduzela i po kojim principima da se preispitaju neuspjele privatizacije; molim Vas 

da u odgovoru navedete koje aktivnosti su preduzete i prema kojim kompanijama i 

koje vrste problema postoje da bi se takve privatizacije poništile? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ 

      Da li regulacija i sistem kontrole kvaliteta nafte i naftinih derivata u maloprodaji  

garantuje da crnogorski potrošači dobijaju proizvode odgovarjaućeg kvaliteta za 

cijenu koštanja? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Borislav Banović je komentarisao odgovor.  

 

      Ministru rada i socijalnog staranja: 

1. Poslanica ZORICA KOVAČEVIĆ 

1) Molim Vas da mi date informaciju da li je Uprava za inspekcijske poslove 

izvršila inspekcijski nadzor po prijavi Ministarstva rada i socijalnog staranja prema 

privrednim subjektima i Nevladinom sektoru, a u vezi zloupotreba prilikom isplate 

naknada za porodiljsko odsustvo u  2011., 2012. i 2013. godinu.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Zorica Kovačević je komentarisala odgovor i postavila 

dopunsko pitanje: Molim Vas da mi date informaciju da li će Uprava za inspekcijske 

poslove i dalje nastaviti inspekcijski nadzor po prijavi Ministarstva rada i socijalnog 

staranja u svim opštinama u Crnoj Gori, i da li je bilo kontrole u NVO i Medijskim 

kućama.   

 mr Predrag Bošković, ministar rada i socijalnog staranja odgovorio je na 

dopunsko pitanje. 
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2) Da li u planovima Ministarstva rada i socijalnog staranja u budžetu za 2014. 

godinu postoji mogućnost izgradnje i otvaranja dnevnog centra za djecu sa 

smetnjama u razvoju u Opštini Danilovgrad.  

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Zorica Kovačević je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanica SNEŽANA JONICA 

     Tražim da mi dostavite izvještaj komisije za kontrolu i nadzor centara za socijalni 

rad i javnih ustanova socijalne i dječje zaštite za 2010. godinu, kao i informaciju da li 

je takav izvještaj od strane Komisije sačinjavan za 2011. i 2012. godinu i ukoliko 

jeste, da mi dostavite i te izvještaje; koji novčani iznos bi bio potreban na godišnjem 

nivou za isplatu naknada nezaposlenom roditelju koji njeguje dijete kome je 

neophodna stalna njega i pomoć na način predviđen amandmanom 7 SNP-a na 

predlog Zakona o socijalnoj i dječjoj zaštiti; koji novčani iznos bi bio potreban na 

godišnjem nivou za isplatu materijalnog obezbeđenja licima sa invaliditetom koja se 

nalaze na evidenciji Zavoda za zapošljavanje na način i u iznosu koji su predviđeni 

amandmanima 3 i 5 SNP-a na predlog Zakona o socijalnoj i dječjoj zaštiti; koliko na 

današnji dan postoji mjesta za djecu sa smetnjama u razvoju u dječijim centrima u 

Crnoj Gori, koliki broj mjesta će biti kada budu završeni i počnu sa radom svi dnevni 

centri u Crnoj Gori, kada će biti završeni svi dnevni centri čije se otvaranje planira, 

koliko na današnji dan u Crnoj Gori postoji djece sa smetnjama u razvoju; koji je 

ukupan iznos sredstava koji je uplaćen u Fond za profesionalnu rehabilitaciju i 

zapošljavanje lica sa invaliditetom od stupanja na snagu Zakona o profesionalnoj 

rehabilitaciji i zapošljavanju lica sa invaliditetom do dana postavljanja ovog pitanja; 

koliko je ukupno u ovom periodu novca utrošeno za namjene predviđene zakonom, a 

koji ukupan iznos „preostalih sredstava“ od stupanja na snagu zakona do 

dostavljanja ovog pitanja; tražim da mi dostavite: visinu sredstava utrošenih za 

refundaciju sredstava po osnovu isplate zarade zaposlenog za porodiljsko odnosno 

roditeljsko odsustvo u 2005, 2006, 2007, 2008, 2009, 2010, 2011, 2012 

pojedinačno po godinama, kao i za prva četiri mjeseca u 2013. godini po mjesecima; 

tabelarni pregled broja zaposlenih lica koja su koristila pravo na porodiljsko odnosno 

roditeljsko odsustvo u istom vremenskom periodu, odnosno za 2005, 2006, 2007, 

2008, 2009, 2010, 2011, 2012 pojedinačno po godinama, kao i za prva četiri 

mjeseca u 2013. godini po mjesecima; tabelarni pregled treba da sadrži ukupan broj 

zaposlenih koji su koristili ovo pravo za svaku navedenu godinu kao i njihov broj 

podijeljen po kategorijama u odnosu na visinu mjesečne zarade i to za deset 

kategorija zarada: do 250 eura, od 250-500 eura, od 500-750 eura, od 750-1000 
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eura, od 1000-2000 eura, 2000-3000 eura, od 3000-4000 eura, od 4000-5000 

eura, od 5000-6000 eura, od 6000-7000 eura; imajući u vidu da su predstavnici 

vašeg Ministarstva prilikom rasprave o Predlogu zakona o socijalnoj i dječijoj zaštiti 

iznjeli podatak o 10.000.000 eura koje su „zloupotrebljene za refundaciju 

porodiljskog odnosno roditeljskog odsustva“, o „10 fantomskih firmi“koje 

zapošljavaju samo trudnice, o firmama u kojima je značajno uvećana mjesečna 

zarada zaposlenih neposredno pred odlazak na porodiljsko odsustvo, o firmama u 

kojima zaposleni koji koriste pravo na porodiljsko odsustvo imaju značajno veću 

platu od direktora tih firmi, tražim da mi dostavite spisak svih pravnih lica i 

preduzetnika kod kojih su se događale ove pojave, sa imenom odgovornog lica i 

sjedištem tog subjekta, uz napomenu na koji se subjekt odnosi koja od navedenih 

pojava; u kojem periodu su uočene pojave koje su rezultirale „zloupotrebom“ od 

10.000,000 eura; koje mjere je preduzelo Ministarstvo u odnosu na navedene 

subjekte odnosno da li su sa uočenim pojavama upoznate inspekcijske službe i 

ukoliko jesu za koje subjekte? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ 

     Koji je stav Vlade po pitanju Predloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o 

državnim i drugim praznicima koji su krajem 2011. godine podnijeli poslanici 

Socijaldemokratske partije, a koji ima za cilj da spriječi zloupotrebe i obezbijedi da 

radnici u praksi ostvare prava koja im garantuje Zakon o radu i Opšti kolektivni 

ugovor; s obzirom na činjenicu da Vlada od decembra 2011. godine još uvijek 

Skupštini nije dostavila mišljenje na Predlog zakona o izmjenama i dopunama 

Zakona o državnim i drugim praznicima, interesuje me koji su razlozi doveli do 

neprimjereno dugog kašnjenja, čime se dodatno usporava unapređivanje postojećeg 

zakonskog rješenja? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Borislav Banović je komentarisao odgovor.  

 

4. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

     Koliki iznos sredstava na ime doprinosa za penzijsko i invalidsko osiguranje je 

uplaćen Fondu penzijskog i invalidskog osiguranja Crne Gore u 2010, 2011 i 2012. 

godini, kao i za prva četiri mjeseca 2013. godine; koliki je bio udio tih sredstava u 
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ukupnom Budžetu Fonda penzijskog i invalidskog osiguranja za 2010, 2011 i 2012. 

godinu, kao i za prva četiri mjeseca 2013. godine; koliko iznosi procenat naplaćenih 

sredstava doprinosa za penzijsko i invalidsko osiguranje za 2010, 2011, i 2012 

godinu, te koliki iznos sredstava po osnovu navedenog doprinosa u naznačenom 

periodu nije bio uplaćen Fondu penzijskog i invalidskog osiguranja; Koji poslodavci 

na ime neuplaćenih doprinosa za penzijsko i invalidsko osiguranje Fondu penzijskog i 

invalidskog osiguranja sada duguju iznos veći od 50.000 eura, koliki su iznosi 

njihovih dugovanja po tom osnovu i na koji vremenski period se odnose. Da li je, i ako 

jeste koje poslodavce je Vlada Crne Gore počev od 1. januara 2010. godine, pa do 

sada oslobodila obaveze plaćanja doprinosa za penzijsko i invalidsko osiguranje, i po 

kom osnovu; koje mjere nadležni državni organi preduzimaju radi naplate doprinosa  

za penzijsko i invalidsko osiguranje. 

 Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Neven Gošović je komentarisao odgovor. Poslanik Neven 

Gošović koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja stavova. 

 

5. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

     Šta je Vlada preduzela ili namjerava preduzeti da riješi status radnika hotela 

"Otrant" u Ulcinju? 

    Odgovor traži i u pisanoj formi.  

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanik SRĐAN MILIĆ 

     Koliko je do sada država Crna Gora isplatila i kolika su dugovanja po osnovu 

preuzetih i drugih obaveza za neizmirene zarade, naknade zarada, otpremnine, kao i 

povezivanje radnog staža radnicima preduzeća, odnosno privrednih društava sa 

sjedištem u Bijelom Polju i Rožajama; dakle, u odgovoru je potrebno navesti podatke 

o iznosu duga po svakom od ovih osnova, kao i koliko je duga otplaćeno do sada, 

broj radnika prema kojima te obaveze postoje, i nazive privrednih društava u kojima 

su zaposleni ili bili zaposleni ovi radnici. Kada i kako Vlada Crne Gore namjerava da 

isplati u potpunosti obaveze prema radnicima? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 
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        Ministru zdravlja: 

1. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

        Koliki je iznos sredstava na ime doprinosa za obavezno zdravstveno osiguranje 

je uplaćen Fondu za zdravstveno osiguranje u 2010, 2011. i 2012. godini, kao i za 

prva četiri mjeseca 2013.- godine; koliki je bio udio tih sredstava u ukupnom Budžetu 

Fonda za zdravstveno osiguranja za 2010, 2011, i 2012. godinu, kao i za prva četiri 

mjeseca 2013. godine; u kom procentu su naplaćena sredstva doprinosa za 

obavezno zdravstveno osiguranje u 2010, 2011 i 2012. godini, te koliki je iznos 

sredstava po osnovu navedenog doprinosa u naznačenim godinama nije bio uplaćen 

Fondu za zdravstveno osiguranje; koji poslodavci na ime neuplaćenih doprinosa za 

obavezno zdravstveno osiguranje Fondu za zdravstveno osiguranje sada dugu iznos 

veći od 50 000 eura, koliki su iznosi njihovih dugovanja i na koji vremenski period se 

odnose; da li je, i ako jeste koje poslodavce je Vlada Crne Gore počev od 01. januara 

2010. godine pa do sada oslobodila obaveze plaćanja doprinosa za obavezno 

zdravstveno osiguranje i po kom osnovu; koje mjere nadležni državni organi 

preduzimaju radi naplate doprinosa za obavezno zdravstveno osiguranje? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, a 

Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik DžAVID ŠABOVIĆ 

        Predlogom zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti u 

članu 1 je predviđeno da se formiraju zdravstveni centri, a u članu 2 istog je 

predviđeno da je zdravstveni centar zdravstvena ustanova koja objedinjava više 

nivoa zdravstvene zaštite a što u konačnom znači da dom zdravlja „dr Branko 

Zogović“ u Plavu prelazi u nadležnost novog zdravstvenog centra u Beranama; volio 

bih da su moje sumnje neosnovane, ali ukoliko su osnovane želim da mi odgovorite 

na sljedeća pitanja: u kom obimu zdravstveni centar u Beranama preuzima 

nadležnosti postojećih domova zdravlja npr. u Plavu i Rožajama; u kom obimu 

smatrate da će se navedenim izmjenama, odnosno najavljenom centralizacijom 

poboljšati nivo zdravstvene zaštite; vozni park doma zdravlja u Plavu trenutno 

raspolaže sa vozilima koja je za potrebe doma zdravlja svog grada kupila dijaspora 

Plava i Gusinja, te stoga da li smatrate da će se donator osjetiti prevarenim kada 

saznaju da se istim gazduje iz Berana, a ne iz Plava, kao i da li se mi njima ikada više 

možemo obratiti za neku sličnu donaciju; ovo tim prije jer zdravstveni centar ima 

mogućnost da donese odluku o raspodjeli vozila kako on smatra da je potrebno. 

Navedena pitanja nijesu plod moje sumnje, već su utemeljena u veoma lošem 
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iskustvu koje su stanovnici Opštine Plav u oblasti zdravstvene zaštite imali 

osamdesetih godina prošlog vijeka kada je iz Berana odlučivano o svemu, pa stoga 

želim da stanovnici opštine Plav dobiju odgovore na sva navedena pitanja, jer oni to 

zaslužuju. 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, a 

Džavid Šabović je komentarisao odgovor. 

 

 

      Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1. Poslanik SRĐAN MILIĆ 

      Koliko je u 2010, 2011. i 2012. godini, ukupno uvezeno poljoprivrednih 

proizvoda - količinski, vrijednosno i po odsjecima standardne međunarodne 

trgovinske klasifikacije; vrijednosti dati u odnosu na 10 najznačajnijih poljoprivrednih 

proizvođača (količinski, vrijednosno u odnosu na najznačajnije uvoznike 

poljoprivrednih proizvoda); takođe je potrebno dostaviti ukupni iznos uvoza 

poljoprivrednih proizvoda za prvih četiri mjeseca u 2013. godini, kao i projekciju 

ukupnog uvoza Ministarstva poljoprivrede i ruralnog razvoja za 2013. godinu. Imajući 

u vidu da uslovi za podršku stočarskoj proizvodnji, u vidu premija, iz godine u godinu 

postaju sve rigorozniji, da je iznos premija predviđenih agrobudžetom sve manji, kao i 

da iznos staračke naknade za nosioce poljoprivrednog domaćinstva nije promijenjen 

od 2008. godine, smatrate li da su postojeće mjere podrške takve da obezbjeđuju 

dovoljan nivo subvencija kako za postojeće tako i za buduće poljoprivrednike i da li 

Ministarstvo planira skoru promjenu agrarne politike? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Srđan Milić je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

      Koji je odnos godišnje vrijednosti uvoza i izvoza poljoprivrednih i prehrambenih 

proizvoda u predhodnih pet godina, sa posebnim osvrtom na mliječne proizvode, i da 

li Ministarstvo poljoprivrede ima strategiju kako da značajno smanji veoma 

zabrinjavajući trgovinski deficit? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Mladen Bojanić je komentarisao odgovor.  
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3. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

      Da li Vlada i to Ministarstvo planiraju da zastanu sa tenderskom procedurom za 

privatizaciju novog Duvanskog kombinata AD Podgorica dok se ne donese presuda 

po tužbi manjinskih akcionara DKP-AD u stečaju koju su podnijeli, 10. aprila ove 

godine Osnovnom sudu u Podgorici a kojomo se, u cilju zaštite njihovih 48,83% 

vlasnitšva u DKP, traži poništavanje Ugovora o prodaji imovine DKP-a "Zetagradnji"  

DOO Podgorica i poništavanje akata o osnivanju AD Novi duvanski kombinat 

Podgorica; kako Vlada namjerava da namiri svoja potraživanja od DKP AD u stečaju 

koja su u trenutku uvođenja stečaja, iznosila 30,6 miliona evra kada je njegova 

cjelokupna imovina prodata a Vlada samo dio svog potraživanja unijela u Novi DKP. 

Da li su to Ministarstvo ili Vlada razmatrali realizaciju Plana reorganizacije DKP AD u 

stečaju i da li su tada cijenili okolnost da je ovo Preduzeće u stečaju iskazalo gubitak 

za 2012. godine u iznosu od 2,5 miliona evra, a Planom reorganizacije je  predviđeno 

da se do kraja 2014. godine izmire obaveze prema svim povjeriocima i ojača 

Kompanija. 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. 

 

       Ministru prosvjete: 

1. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

     Od nadležnog ministarstva tražim informaciju šta je prouzrokovalo da se problem 

prosvetnih radnika iz Herceg Novog koji nemaju riješeno stambeno pitanje 

odugovalači i ne rješava već godinama; već dugo vremena se govori o izgradnji 

stambene zgrtade za prosvjetne radnike ali do početka realizacije tog programa nije 

došlo, a u javnosti se manipuliše nepreciznim i nejasnim informacijama; pošto je to 

pitanje vrlo značajno za egzistenciju bilo koga, a u ovom slučaju prosvetnih radnika 

molio bih nadležno ministarstvo da konačno u odgovoru na moje poslaničko pitanje 

razjasni ove probleme i početak realizacije ovog projekta učini izvjesnim. 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica DRAGINjA VUKSANOVIĆ 

     Kakav je stav Ministarstva prosvjete povodom predloga Senata i Upravnog odbora 

Univerzieta Crne Gore da se u prestojećoj školskoj godini suspenduje upis na prvu 

godinu pet studijskih programa u Nikšiću i Podgorici? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Draginja Vuksanović je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

     Koliko nastavnika u osnovnim i srednjim školama radi u statusu stalnog radnog 

odnosa, a koliko njih je angažovano po osnovu ugovora o radu na određeno vrijeme 

ili ugovora o djelu, i koliko od onih koji rade po ugovorom o radu na određeno vrijeme 

koji su angažovani za nastavnu 2012 - 2013. godinu neće primiti julsku, odnosno 

avgustovsku platu? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Srđan Perić je komentarisao odgovor. Poslanik Srđan Perić koristio je proceduralnu 

intervenciju radi pojašnjenja stavova.  

 

4. Poslanik ALMER KALAČ 

     Da li u skorije vrijeme Vaše Ministarstvo planira mijenjati upisnu politiku, kako 

srednjoškolskom tako i  u visokom obrazovanju? 

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Almer Kalač je komentarisao odgovor.  

 

5. Poslanica ZDENKA POPOVIĆ 

     Koliko je ukupno zaposlenih u svim srednjim školama u Crnoj Gori i koliko je od 

tog broja zaposleno na neodređeno, a koliko na određeno  radno vrijeme; po kom 

osnovu su zaposleni nastavnici na određeno vrijeme, navesti pojedinačno broj 

zaposlenih koji mijenjaju odsutne radnike, broj zaposlenih po osnovu povećanog 

obima poslova i broj zaposlenih do 30 dana; da li radni odnos zaposlenog na 

određeno vrijeme prestaje povratkom zaposlenog na neodređeno vrijeme kojeg 

mijenjaju, odnosno prestankom povećanog obima poslova ili istekom roka od 30 

dana, ili ima slučajeva da zaposelnima  na određeno vrijeme prestaje radni odnos 

završetkom školske godine bez obzira na koje vrijeme su zasnovani radni odnos; ako 

ima takvih slučajeva koji je to broj, podatak navesti po školama, opštinama i ukupno 

u Crnoj Gori. Istovremeno pitam koliko je ukupno zaposleno u svim osnovnim 

školama u Crnoj Gori, koliko je od tog broja zaposleno na određeno a koliko na 

neoređeno vrijeme; da li se prilikom zapošljavanja oglašava slobodno radno mjesto i 

razlog zbog koga se popunjava upražnjeno radno mjesto, po kom osnovu su 

zaposleni nastavnici na određeno vrijeme, navesti pojedinačno broj zaposenih koji su 

zasnovali radni odnos radi zamjene odsutnog radnika, broj zaposlenih po osnovu 

povećanog obima poslova i broj zaposenih do 30 dana; da li radni odnos zaposlenih 



19 
 

na određeno vrijeme prestaje povratkom zaposlenog na neodređeno vrijeme kojeg 

mijenja, odnosno prestankom povećanog obima poslova ili isteka roka od 30 dana; 

ima li sličajeva da zaposenima na određeno vrijeme prestaje radni odnos završetkom 

školske godine bez obzira na vrijeme na koje su zasnovali radni odnos; ako ima 

takvih slučajeva koliki je taj broj, podatke navesti po školama, opštinam i ukupno u 

Crnoj Gori; da li ima slučajeva da zaposleni nastavnici na određeno vrijeme rade duže 

od jedne godine po tom osnovu, i ako ima navesti broj tako zaposlenih nastavnika? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Zdenka Popović je komentarisala odgovor. 

 

6. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

     Koliki je broj objekata koje koristi pod zakup Ministarstvo prosvjete za razne škole 

i kolika je godišnja uplata zakupa za te škole; zašto se ne plaća zakup za korišćenje 

objekta za Muzičku školu u Ulcinju i zašto se nije sproveo sporazum za korišćenje 

ovih lokala sa Centrom za kulturu Ulcinj, imajući u vidu da je postojećem 

desetogodišnjem ugovoru prešao rok od 18. 05. 2010. godine.  

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.  

 

    Ministru kulture: 

 

1. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

    Kada će se dovesti u prvobitno stanje devastirani ulaz u Cetinjski manastir, na 

kome je postavljena potpuno drugačija freska od originalne? 

    Odgovor na poslaničko pitanje dala je Lidija Ljesar pomoćnica ministra kulture, a 

Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Kada će se 

sanirati crkva Sv. Đorđa, koja se nalazi u neposrednoj blizini Njegoševe rodne kuće 

na Njegušima i u kojoj su sahranjeni Njegoševi roditelji, Tomo i Ivana, a trenutno se 

nalazi u užasnom stanju i sklona je padu? 

     Lidija Ljesar pomoćnica ministra kulture, odgovorila je na dopunsko pitanje. 

 

      Poslanik Srđan Perić koristio je proceduralnu intervenciju i obavjestio da nije 

dobio pisani odgovor iako je zahtjevao i usmeno i u poslaničkom pitanju od 

Ministarstva kulture. 
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     Ministru održivog razvoja i turizma: 

1. Poslanica ŽANA FILIPOVIĆ 

     Da li je predviđeno novim Zakonom o izgradnji i uređenju prostora da se smanje 

komunalije za objekte čija rekonstrukcija će doprinijeti unapređenju ekoloških 

standarda i poboljšanju uslova životne sredine? 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Žana Filipović je komentarisala odgovor. 

2. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

    Imajući u vidu da se neuređeno odlagalište otpada Vasove vode kao privremena 

deponija koristi od 2005. godine, koje ćete sljedeće korake preduzeti u rješavanju 

ovog problema? 

    Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

3. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

    Da li Vlada ili nadležno Ministarstvo planiraju dodatne mjere koje bi ubrzale 

privođenje namjeni ovih prostora pokrivenih državnim studijama lokacije 15 i 16? 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

Śednica je završena 30. maja u 17 sati i 10 minuta. 

 

 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

    Broj 00-61/13-6/1 

    Podgorica, 30. maj 2013.godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

  mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 

 

 

 
 


